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Dear all,
Please find attached the PACKAGE CH0007 PRE AWARD RECORD OF SITE INSPECTION AND STATUS
OF SITE CONDITIONS duly signed and initialed.
 
Kind regards,
 
Maria Teresa Crepaldi
Adjointe Exécutive
Astaldi Canada Inc
4001, rue St-Antoine Ouest, bur.110,  Montréal (Québec) H4C 1B9 - CANADA
Tel. (514) 933.5525 ex.301 - Fax (514) 933.2550
Email: m.crepaldi@astaldi.com
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IMPORTANT NOTICE
This message is intended only for the use of the person or organization to which it is addressed, and may
contain information that is privileged, confidential and exempt from disclosure under applicable law. If the
reader of this message is not the intended recipient, or responsible for delivering the message to the
intended recipient, you are hereby notified that any dissemination, distribution or copying of this
communication is strictly prohibited. If you have received this communication in error, please notify the
sender immediately by email or telephone and delete the original message immediately. Thank you.

AVIS IMPORTANT
L'information contenue dans ce message est privilégiée et confidentielle; elle doit être utilisée seulement
par la personne ou l'entreprise à qui elle est destinée.  Si vous n'êtes pas le destinataire de ce message,
nous vous signifions par la présente qu'il est strictement défendu de distribuer, de copier, de divulguer ou
d'intervenir en relation avec le contenu de ce message;  de plus, la lecture de ce document par tout
individu autre que celui à qui il est destiné ne constitue pas une renonciation de privilège.  Si vous avez
reçu ce message par erreur, s'il-vous-plaît en aviser l'expéditeur immédiatement par courriel ou par
téléphone et détruire le message original immédiatement.  Merci.
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